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Parc Natural de Sant Llorenç del Munt

El Consell coordinador del Parc Natural de Sant Llorenç del Munt
i l’Obac celebra l’última reunió de 2011

Divendres 4 de novembre de 2011

A la trobada hi van assistir l’alcalde de Castellar, Ignasi Giménez, i el regidor
de l’Àrea de Planificació Urbanística i Territori, Aleix Canalís

L’alcalde de Castellar del Vallès, Ignasi Giménez, i el regidor de l’Àrea de
Planificació Urbanística i Territori, Aleix Canalís, van ser presents ahir a Granera a
l’última de reunió de 2011 del Consell coordinador del Parc Natural de Sant Llorenç
del Munt i l’Obac.

La trobada, que va comptar també amb l’assistència d’altres alcaldes i regidors de
municipis de l’àmbit del Parc, de diversos diputats de la Diputació de Barcelona, i
del director del Parc Natural, Àngel Miño, va servir per presentar les línies
estratègiques de gestió del Parc per al 2012 i va fer balanç de la campanya de
prevenció d’incendis de 2011.

Entre d’altres aspectes, l’any vinent, tot i la reducció d’un 10% del pressupost del
Parc, es continuaran potenciant les tasques de protecció d’espècies, de gestió
forestal i de potenciació de les àrees d’entrada al mateix. En aquest sentit, Canalís
ha explicat que “des de Castellar vam sol·licitar que es revitalitzi i potenciï
l’Àrea d’Esplai de les Arenes com a porta d’entrada al Parc”.

L’alcalde i el regidor de l’Àrea de Planificació Urbanística i Territori també van
manifestar “la necessitat de continuar potenciant les polítiques que generin
activitats econòmiques al Parc, fent que aquest no es quedi sense presència
humana, com ara la iniciativa Parc a taula”.

Castellar també va donar suport a la proposta dels municipis de Matadepera i
Terrassa, que van plantejar una possible ampliació futura de l’àmbit del Parc, “una
proposta que no es descarta des de la nostra vila”, ha apuntat Canalís.

El Consell coordinador del Parc va fer també un balanç positiu de la campanya de
prevenció d’incendis de 2011. El regidor castellarenc es mostra d’acord amb
aquesta valoració positiva, tot i que “vam manifestar a la reunió que no es poden
reduir més els recursos econòmics destinats a aquesta tasca, perquè ja estem al
límit”.

A més, durant la reunió es va donar compte dels principals temes tractats a la
darrera reunió de la Comissió consultiva, formada per diferents entitats cíviques, de
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lleure, científiques, conservacionistes, educatives, agrícoles i dels sectors turístic i
forestal.
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